
Tid Agendapunkt Indhold og mål for agenda Referat 
18.00-18.05 Velkomst 

v. SƟna Bruun 
Intro Ɵl dagens agenda  

18.05-18.15 Orientering fra 
bestyrelsen 
v. Jeppe Berggren Høj 

Orientering: 
Status om skolens akƟviteter og økonomi 

Jeppe orienterede om grunden Ɵl at byggeriet på 
frederiksvej 1-3 er stoppet. På trods af en sund økonomi 
bliver byggeriet for dyrt. Det forventes at koste 60 mio. 
hvilket er mere end vi kan få Ɵl at hænge sammen. Vi er 
derfor gået i gang med at tænke ud af boksen i forhold Ɵl 
renovering og nybyg. Dernæst kunne Jeppe orientere om 
at vi i år går ud med et overskud på 3.5 mio. hvilket er 1 
mio. mere end forventet, hvilket skyldes et større optag af 
elever især på mellemtrinnet samt forskydninger i 
vedligeholdelsesarbejder. 

18.15-18.25 Nyt fra skolen 
v. Nanna Kofoed Øhrgaard 

Orientering: 
Status på skolens gang 

Nanna orienterede om 14 dages PBL, som var en kæmpe 
succes. Eleverne havde lavet mange virkelig spændende 
projekter, og flere af dem inviterede forældre ind for at se 
hvad de havde lavet. Dernæst er skolens store skolefest 
blevet aĬoldt også med stor succes for både store og små.  

18.25-18.45 Det gode 
forældresamarbejde 
v. Nanna 

Opfølgning: 
Vejen i det gode forældresamarbejde 
Hvor langt er vi nået? 

Vi har i år 2 haŌ fokus på forældrekommunikaƟonen under 
vores indsatsområde forældresamarbejde. Vi har bl.a. haŌ 
besøg af Julia Lahme hvor vi har arbejdet med 
kommunikaƟon i generaƟoner. Det var en utrolig 
spændende dag, hvor vi fik talte meget om fællesskabets 
forståelse i generaƟonerne. Vi blev gjort opmærksomme 
på vigƟgheden i at kommunikere formålet tydeligt ved 
henvendelse fra forældre når situaƟonerne bliver svære. 
DeƩe ser vi allerede nu har gjort en forskel i 
kommunikaƟonen, så vi øver os. 
Forældrenævnet har lavet en forældre Ɵl forældre guide, 
som vi får lavet Ɵl en piece Ɵl forældrene, som man kan 
tale om Ɵl forældremøderne.  

18.45-19.05 Skærmsund barndom 
v. Nanna 

DrøŌelse: 
Hvordan bidrager vi Ɵl en skærmsund 
barndom på sprs? Kan vi få skærmsund ud og 
holde et oplæg for forældre? 

Vi talte om skærmforbruget på skolen og hvilke 
udfordringer vi står med og mulige løsninger. Vi talte om 
trivselskommisionens anbefalinger og skærmsunds Ɵlbud. 
Det var tydeligt at forældrekredsen ønsker mindre 



skærmƟd, især i indskolingen. Til at start med bare et 
ønske om at skærmene ikke kommer med hjem, og 
dernæst at udfase ipads i indskolingen. 

19.05-19.25 Åbent punkt 
v. SƟna 

Indkomne emner: 
1. Kan man digitalisere 

standpunktskarakterer? 
2. Skærmbrug og mobilpoliƟk 
3. Musikundervisningen i fremƟden 

1. Det er desværre ikke muligt grundet vores system, 
karaktererne bliver derfor fortsat udskrevet og 
afleveret. 

2. Vi talte meget kort om deƩe, da det var taget på 
punktet ovenover. Dog fyldte skærmƟd i 
spisepausen i indskolingen en del. Her ønsker 
forældrene at børnene spiser uden skærm. Nanna 
ønskede at man var nysgerrig på hvorfor skærmen 
blev tændt. Der kunne være en god grund. 

3.  
19.25-19.30 Evt. Hvem vil stå for indkaldelse Ɵl årets sidste 

møde? 
Næsƞormanden Daniel Posin tager naturligt over på næste 
møde. 

 


